
Protokoll ordinarie föreningsstämma Gansvikens havsmiljö ideell 
förening den 5 augusti 2023. 
 

 

§ 1                      Maria Ahlsten, ordf Gansvikens havsmiljö ideell förening, öppnar mötet. 

§ 2                      Fabian Norrby valdes till ordförande för stämman. 

§ 3                      Anna Pramborg valdes till protokollförare. 

§ 4                      Enligt stadgar skickas kallelse till årsstämma ut två veckor innan själva 
årsstämman. Stämman fann att kallelse skickats ut i tid. 

§ 5                      Medlemmarna Jan Blomgren och Mattias Delin justerar protokollet. Maria Ullsten 
utsågs till rösträknare. 

§ 6                      Godkännande av röstlängd. Martin Skeppholm läste upp anmälda till mötet. 
Därefter tog vi upp närvarande som inte anmält sig. Se bifogad röstlängd. 

§ 7                      Stämmans dagordning godkändes. 

§ 8                      Styrelsens verksamhetsberättelse och övriga redovisningshandlingar för det 
senaste verksamhets/räkenskapsåret föredrogs av ordförande.  

Resultatet för föreningen: Föreningen gick minus eftersom vi fick betala kostnad för att få 
dispens för att köra fordon på känslig mark. Kostnaden erlades till Länsstyrelsen. Kostnaden 
gick inte att sätta upp på vassröjningsprojektet. Övriga betydande utgifter är kostnaden för 
Zoom (digitala-möten-tjänst). 123 betalande medlemmar under 2022. Observera att 
vassröjningsprojektet inte ingår i föreningens räkenskaper. 

§ 9                      Revisor Göran Örtbrandt föreslår att balans- och resultaträkning fastställs och att 
styrelsen får ansvarsfrihet. 

§ 10                    Stämman beslöt om fastställande av resultat- och balansräkning för det senaste 
räkenskapsåret. 

§ 11                    Stämman beslöt om att styrelsens ledamöter får ansvarsfrihet. 

§ 12                    Medlemsavgifterna behålls enligt tidigare nivåer. 

§ 13                    Inget arvode eller kostnadsersättningar utgår till styrelsen. 

§ 14                    Verksamhetsplanen beslutades. I den står det bl a att stättor över stängsel är på 
gång längs stranden (föreningen har fått 10.000 kr från GUBIS för stättor) och föreningen ska 
skaffa godkännande av markägare för detta. Fortsatt planering av gäddfabriken/våtmark vid By 
bäck (Roger Lundberg och Sportfiskarna). Inför 2024 finns idéer om att återställa ytterligare 
våtmark inne i viken. Föreningen fortsätter med kunskapshöjande utflykter och möten under 
2023-2024. 



Styrelsen fortsätter att utforska bra tekniker och metoder för hur man tar ner, tar bort och sedan 
använda vassen och lämpliga maskiner för detta. 

§ 15                    Jörgen Lindkvist, valberedningen, föredrog valberedningens förslag till ledamöter. 
Valberedning består av Jörgen Lindkvist, Peder Bjurman och Lars Åkerhielm (sammankallande). 

§ 16                    Valberedningens förslag: Maria Ahlsten, omval ordförande. Stämman valde Maria 
Ahlsten till ordförande. 

§ 17                    Valberedningen föreslår Petra Schnell, Anna Pramborg och Maria Ullsten att väljas 
på två år. Ingrid Engström, Fabian Norrby och Martin Skeppholm har ett år till i styrelsen. 
Stämman säger ja. 

§ 18                    Valberedningen förslår följande suppleanter: Ola Jakobsson på ett år och Ola 
Hallgren på ett år. Stämman säger ja. 

§ 19                    Valberedningen föreslår Per Lindvall som revisor på ett år och Ida Pettersson som 
revisorssuppleant på ett år. Stämman säger ja. 

§ 20                    Stämman väljer och är tacksamma för att valberedningen jobbar på ett år till och 
består av Jörgen Lindkvist, Lars Åkerhielm och ny sammankallande Peder Bjurman. Stämman 
säger ja. 

§ 21                    Det fanns inga ärenden som styrelsen hänskjutit till stämman. 

§ 22                    Det hade inte kommit in några motioner för behandling. 

§ 23                    Övriga frågor. En medlem undrade varför är det två grupper på facebook. Styrelsen 
förklarade att det finns en FB-sida – som man gillar – och en privat FB-grupp som man går med i. 
Viktig kommunikationsväg till medlemmarna är via e-post eftersom alla inte har Facebook. 

§ 24                   Stämman avslutades med gott fika i Ahlstens trädgård. Under kaffestunden 
berättade Mattias Delin, sammankallande i projektledningsgruppen för vassröjningsprojektet 
om hur det går med att ta ner vassen i Gansviken.  

Projektet drogs igång 2022 med ansökan och planering. En projektadministratör rekryterades. 
Hösten 2022 togs vassen ned första gången. Stängslingen påbörjades med bl a ene-stolpar som 
är uppsatta av Ola Pettersson. Nu går kor med kalvar och det verkar fungera bra (11 + 7 kor med 
kalvar går i området). Att beta vass ger mer än att korna trampar ner den. Man ser gamla 
badplatsen tack vare betet. Enligt Ola P verkar det som om vass ger en hel del näring, även för 
kor med kalv (som ofta rekommenderas att inte äta vass). Vatten kan korna ta ur havet.  

Planen är att slå vass även 2023 även om betningen fortsätter. En tydlig effekt av vassröjningen 
är att fler tar sig till området. Under höst 2023 kommer ideellt arbete behövas för att röja en yta 
som är för sank för att köra maskiner på. Även sjötråden behöver tas in. En soptunna kommer 
att ställas upp så att man kan slänga skräp som man hittar längs stranden. 

Projektet kommer att ha flera arbetsdagar sommar-höst 2023. Dessa arbetsdagar har kallats till 
via FB-sida och FB-grupp samt via e-post.  



I projektet ingår projektledning, projektadministration och dokumentation, kommunikation.  
Cirka 300 timmars ideellt arbete gjordes under 2022, bl a röja runt stenar i vassen. Under 2023 
har mycket arbete lagts ned.  

 

Vid protokollet 5 augusti 2023 

 

Anna Pramborg 

 

Justeras (7 aug 2023 via mejl)  Justeras (13 aug 2023 via mejl) 

 

Jan Blomgren    Mattias Delin 


